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DORPSRAAD AMERICA 
p/a L. Reintjes   

Kerkbosweg 21 
5966 NP America 
Tel.: 06-46786127  

info@dorpsraadamerica.nl 

Verslag Vergadering Dorpsraad America,  d.d. 19-10-2022 
 

 

Aanwezige leden: Marco Hesp, Huub Geuijen, Luuk Hagens, 
Mariet Roelofs 

Adviseurs: Frenk Peeters, Hay Engels, Hay Mulders 
Gasten: Willem Broeders (SBB), Patty Schurink  
Afwezig m.k.: Lisa Reintjes, Peter van Berlo, Ellen Jacobs 

Afwezig z.k.:  
Notulist: Luuk Hagens 

 

Nr Onderwerp/besluit Actie Wie Gereed V 

1 Greenport Bikeway Opening 9 november Marco, Hay, 
Mariet 

09-11-22  

2 Prioriteitsgelden Aanvragen bij gemeente 3x Lisa 31-10-22 V 

3 Pumptrackbaan Afspraak maken voor vervolg Marco 31-10-22 V 

5      

 
01. Opening en berichten van verhindering 
Welkom allemaal bij deze dorpsraadvergadering in Aan de Brug. 

Speciaal welkom aan Willem Broeders, de nieuwe omgevingsmanager De Peel van 
Staatsbosbeheer en aan Patty Schurink. 

Afmeldingen zijn binnen van Lisa Reintjes, Peter van Berlo en Ellen Jacobs. 
 
02. Mededelingen / Ingebrachte agendapunten: 

- Willem Broeders: Staatsbosbeheer en omgevingsmanager De Peel.  
Op dit moment loopt er een project in het puttencomplex nabij het defensiekanaal in de 

Mariapeel. Het gaat hier om extra bescherming en behoud van het hoogveen (vegetatie). 
Omgevingsvergunning is reeds verstrekt door gemeente, aanbesteding loopt.  
Luuk: Het Waterschap is bezig met inventariseren van extra vernatting van De Peel met 

restwater vanuit groenteverwerker Hessing. Dit kan een positieve bijdrage leveren. 
Hay: Hoe zit het met de landbouw rondom het gebied?  

Willem: Op dit moment is er geen bufferzone, wat wel gewenst is. Staatsbosbeheer is geen 
beleidmaker, maar beheerder. Men is afhankelijk van wetgeving van de overheid. Alle 
projecten van Staatsbosbeheer zijn te volgen op hun website onder “Werk in uitvoering”.   

 
03. Verslag 21-09-2022 

- Verslag is goedgekeurd.  
 
04. Lopende zaken 

- Wonen in America 
Op 25 oktober heeft de werkgroep weer een updategesprek met de verantwoordelijk 

ambtenaar om de stand van zaken te bespreken over het bestemmingsplan dat in 
ontwikkeling is. Verder nog geen nieuws. 
 

- Mestverwerkingsbedrijf Willems 
Onlangs heeft een formele MER-beoordeling plaatsgevonden voor het uitvoeren van het 

mestbe- en verwerkingsproces. De voorgenomen activiteiten van het bedrijf hoeven niet in 
een milieueffectrapportage nader onderzocht te worden. 
 

- Fietspad (Greenport Bikeway) Hoebertweg/Spoorweg 
Op 9 november om 09.30 uur zal het fietspad langs de Hoebertweg officieel geopend gaan 

worden. Iedereen is van harte uitgenodigd. Marco, Hay en Mariet zullen hier na toe gaan. 
 

- Geluidschermen langs het spoor  
De werkgroep is nog in afwachting op het antwoord van wethouder Kuijpers over met name 
de materialisatie van toekomstige geluidsschermen.  
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Hay: Er is net verslag binnen van het overleg. Het ging met name over de geluidsbelasting bij 

negen woningen langs het spoor en er wordt nog onderzocht of er verdere aanpassingen aan 
enkele woningen nodig zijn. In de beschikking staat dat men het project binnen 7 jaar moet 
uitgevoerd hebben, maar het streven is binnen 5 jaar voor afronding van het project.  

 
- Geluidsonderzoek RIVM 

De deelnemers aan het geluidsonderzoek hebben onlangs de uitleg gehad over de nieuw 
ontwikkelde BelevingsApp van het RIVM. Vragen over het geluid en de trillingen kunnen 
daarin geregistreerd worden in drie bepaalde testweken en voor incidentele overlast.  

 
- Vitaliteitscoöperatie America Left 

Op dit moment doet de coöperatie een stuk van de WMO. Twee mensen hebben gereageerd 
op oproep voor huishoudelijke hulp. Buurtzorg gaat verder met reguliere werkzaamheden in 

America. America Left is nog op zoek naar mantelzorger. Drie vierdejaars studenten van de 
HAN gaan onderzoek doen naar hoe tevreden mensen zijn over dit project. Nog geen verdere 
zorgverlening op dit moment i.v.m. ontbrekende toestemming zorgverzekeraar.  

 
- Verkeer in America 

De reconstructie van de Wouterstraat en Gerard Smuldersstraat is zo goed als klaar. 
Binnenkort zal er ook gestart worden met de nieuwe bestrating van de Meister Rongenstraat 
en Grad Poelsstraat met trottoir. De Gerard Smuldersstraat en een deel van de Kabroekstraat 

zijn onlangs opnieuw geasfalteerd, inclusief de voetgangersbrug waar altijd water op bleef 
staan. Laten we hopen dat dit probleem nu opgelost is.   

 
- Dorpsradenoverleg 
Binnenkort zal het verslag verschijnen van het laatste dorpsradenoverleg van 17 oktober. 

 
- Buurtcafé America 

Op 7 oktober was het Buurtcafé Integracja  
Doelgroep helaas niet echt bereikt. Er waren 28 mensen aanwezig waarvan 9 Polen (vooral 
uit andere dorpen). De opkomst bij andere Buurtcafés Integracja vielen ook tegen.  

 
Buurtcafé Veiligheid zal waarschijnlijk op 16 november plaats vinden (is nog niet zeker).  

Deze wordt georganiseerd samen met de KBO. 
 
- Flexwoningen 

Ondertussen hebben er 2 werkgroepvergaderingen plaatsgevonden voor de plaatsing van 
flexwoningen voor spoedzoekers (spoedwet) aan de Kerkbosweg of Gerard Smuldersstraat. 

De aanwonenden werd gevraagd mee te denken over hoe het er dan uit zou moeten zien. 
Dan worden pas de definitieve tekeningen gemaakt. De reacties waren wisselend.  
 

- Aanvragen Prioriteitsgelden 
Welkomstborden: € 462.83, goedgekeurd 

Kersttocht America: € 1.500,00, goedgekeurd  
Yad Vashem (bomen): ± € 1.000, goedgekeurd   
De aanvragen zullen doorgezet worden naar de gemeente. 

 
06. Ingebrachte agendapunten 

- De kinderraadsleden Saar Peelen en Sjeng Janssen hebben op school nog een enquête 
gedaan wat men het liefste zou willen hebben. Ze zouden graag het trapveldje willen 

behouden en ook de skatebaan mag blijven zoals deze nu is. Ze zouden graag tussen de 
bomen een zogenaamde Pumptrackbaan tussen de bomen willen. Marco neemt hierover 
contact op met de verantwoordelijke hiervoor bij de gemeente om te kijken hoe dit verder 

uitgewerkt kan worden.   
 

Lotte Sikes, Sanne Hermans en Malu Litjens uit America hebben de kinderraad onlangs 
versterkt. Ook daar zijn wij nu dus goed vertegenwoordigd. 
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- Onlangs hebben we € 215,45 opgehaald bij de Rabo ClubSupport actie van dit jaar. 

Stemmers ontzettend bedankt allemaal. We zullen America er mee groener maken. 
 
07. Ingekomen en uitgaande stukken 

De stukken zijn door iedereen ontvangen.  
- 

 
08. Rondvraag 
- Hay: Binnenkort zal er een “Stevig Staan” cursus komen in America. 

- Hay: Er zal een extra financiële ondersteuning van € 190,00 komen vanuit de gemeente als 
tegemoetkoming in de energiekosten voor de maand oktober. Hier zijn wel voorwaarden aan 

verbonden. 
- Hay: Binnenkort zal er weer een overleg zijn samen met de Dorpsondersteuners, America 

Left, ’t LaefHoês, De Bondszaal en Aan de Brug. De bestuurlijke- en beheersituatie van Aan 
de Brug zal met name besproken gaan worden. Want er is op dit moment geen beheerder 
meer en er is nog maar 1 bestuurslid. De hoge energiekosten van dit gebouw baren ook de 

zorgen. 
Patty: Vond deze bijeenkomst wel interessant en wil de volgende keer er wel weer bij zijn.  

Haar mailadres zal opgenomen worden in de maillijst van de dorpsraad. Welkom Patty! 
- Willem: Dankt ons dat hij aanwezig mocht zijn en blijft altijd open staan voor vragen. 
 

09. Sluiting 
De voorzitter sluit om 22:02 uur de vergadering met dank voor ieders aandacht en inbreng. 

 


